
 
 

 

 

Tarnów, 3 kwietnia 2023 r. 

KRM.0003.712.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXIII sesji Rady Miejskiej 30 marca 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” poparłem wniosek radnego Mirosława 

Biedronia i Tomasza Żmudy dotyczący przeglądu krawężników. Jest szereg nowych inwestycji w 

mieście, które już mają niedoróbki w postaci uskoków, nierównych podjazdów. To jest nie tylko 

niewygodne, ale także może być niebezpieczne dla rowerzystów. W związku z tym, jeżeli nowa 

inwestycja jest oddawana, to proszę, żeby dochować wszelkiej staranności i sprawdzać, jak to jest 

zrobione pod kontem użytkowania i rowerzysty, a nie tylko czy wizualnie ładnie wygląda ten przejazd.   
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